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Projekt protokołu nr X/25 

 z sesji Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 

odbytej w dniu 30 stycznia 2025 r. 

 

Sesja rozpoczęła się o godz. 14:00 i trwała do godz. 17:33. 

Obrady sesji odbyły się w sali obrad Urzędu Miasta Kędzierzyn-Koźle przy ul. Grzegorza 

Piramowicza 32 w Kędzierzynie-Koźlu (pokój nr 229). Obrady prowadził Ireneusz Wiśniewski 

Przewodniczący Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle. 

 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

 

Przewodniczący Rady Miasta dokonał otwarcia sesji, poinformował, że obrady są prawomocne, 

w chwili stwierdzenia prawomocności sesji uczestniczyło w niej 18 radnych. W trakcie obrad 

przybyli kolejni radni. Łącznie obecnych było 23 radnych.  

Przewodniczący Rady Miasta przywitał wszystkich uczestniczących w obradach oraz 

zaproszonych gości: Kierownika Wydziału Gospodarki Odpadami Związku Międzygminnego 

„Czysty Region” Dorotę Stanek oraz Głównego Specjalistę ds. Edukacji i Kontaktu z Mediami 

Związku Międzygminnego „Czysty Region” Annę Piróg-Nowak. 

 

Następnie przedstawił zmiany do porządku obrad. Zaproponował wprowadzenie do porządku 

obrad projektu uchwały w sprawie uchylenia uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu 

długoterminowego: 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Agata Blachucik, Grzegorz Draguła, Marzanna Gądek-Radwanowska, Wojciech Jagiełło, 

Tomasz Kiel, Andrzej Kopacki, Elżbieta Kozakiewicz, Anna Kras, Katarzyna Kukolka-

Bogocz, Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, Michał Nowak, Ewa Odulińska, Marek 

Piasecki, Fabian Pszon, Ireneusz Wiśniewski, Marcin Wołyniec 

BRAK GŁOSU (2) 

Wiesław Fąfara, Adam Oczoś 

NIEOBECNI (4) 

Hanna Białas, Ewa Czubek, Jakub Gładysz, Jacek Król 

 

Następnie poinformował, że wpłynęło pismo od pani prezydent o wprowadzenie do porządku 

obrad punktu obejmującego wskazanie przez Radę Miasta Kędzierzyn-Koźle kandydata na 

członka Rady Muzeum Ziemi Kozielskiej i zaproponował głosowanie: 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 
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Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Agata Blachucik, Grzegorz Draguła, Wiesław Fąfara, Marzanna Gądek-Radwanowska, 

Wojciech Jagiełło, Tomasz Kiel, Andrzej Kopacki, Elżbieta Kozakiewicz, Anna Kras, 

Katarzyna Kukolka-Bogocz, Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, Michał Nowak, Adam 

Oczoś, Ewa Odulińska, Marek Piasecki, Fabian Pszon, Ireneusz Wiśniewski, Marcin 

Wołyniec 

NIEOBECNI (4) 

Hanna Białas, Ewa Czubek, Jakub Gładysz, Jacek Król 

 

Porządek obrad X sesji Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle po zmianach przedstawia się 

następująco: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przyjęcie protokołu Nr IX/24 z sesji Rady Miasta z dnia 18 grudnia 2024 r. 

3. Informacja Przewodniczącego Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle. 

4. Informacja Prezydenta Miasta Kędzierzyn-Koźle z działalności w okresie 

międzysesyjnym. 

5. Przedstawienie przez Przewodniczącą Zarządu Związku Międzygminnego „Czysty 

Region” informacji o zasadach segregacji odpadów w świetle nowych uregulowań 

prawnych. 

6. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia przystanków 

komunikacyjnych, których właścicielem albo zarządzającym jest Gmina Kędzierzyn-

Koźle oraz warunków i zasad korzystania z tych przystanków. 

7. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie zasad wynajmowania lokali 

wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu Gminy Kędzierzyn-Koźle. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie uznania „Miejskiego Planu Adaptacji do zmian klimatu dla 

Gminy Kędzierzyn-Koźle do 2030 r.” wraz ze stanowiącą załącznik do niego „Prognozą 

oddziaływania na środowisko Miejskiego Planu Adaptacji do zmian klimatu dla Gminy 

Kędzierzyn-Koźle do 2030 r.” za miejski plan adaptacji w rozumieniu art. 3 pkt 9a ustawy 

z dnia 27 kwietnia 2001 r. - Prawo ochrony środowiska wraz z autopoprawką. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla części obszaru miasta Kędzierzyn-Koźle obejmującego tereny 

w rejonie ulic: Pokucie, Kłosowej, Kłodnickiej, Alei Jana Pawła II i Przyjaźni. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż prawa własności nieruchomości 

gruntowej niezabudowanej, oznaczonej jako działka nr 534/10, położonej w Kędzierzynie-

Koźlu obręb ewidencyjny Kłodnica przy ul. Szantowej. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia opinii dotyczącej wniesienia przez Gminę 

Kędzierzyn-Koźle wkładu pieniężnego na podwyższenie kapitału zakładowego spółki pod 

firmą SIM Opolskie Południe Spółka z ograniczoną odpowiedzialnością w Prudniku 

i objęcia przez Gminę Kędzierzyn-Koźle udziałów w tej spółce  w zamian za wniesiony 

wkład. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Wspierania Rodziny na lata 

2025-2027 dla Gminy Kędzierzyn-Koźle. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie uchylenia uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu 

długoterminowego. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na rok 2025 wraz  

z autopoprawkami. 
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15. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy 

finansowej na lata 2025-2040. 

16. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia planu pracy Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle na rok 

2025. 

17. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Miasta 

Kędzierzyn-Koźle na rok 2025. 

18. Sprawozdanie za rok 2024 z działalności Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miasta 

Kędzierzyn-Koźle. 

19. Sprawozdanie z działalności Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle  

w roku 2024. 

20. Wskazanie kandydata na członka Rady Muzeum Ziemi Kozielskiej. 

21. Interpelacje, zapytania i oświadczenia radnych. Odpowiedzi na interpelacje  

i zapytania radnych. 

22. Wolne wnioski. 

23. Zakończenie obrad. 

 

2. Przyjęcie protokołu Nr IX/24 z sesji Rady Miasta z dnia 18 grudnia 2024 r. 

 

Przewodniczący Rady Miasta poddał pod głosowanie przyjęcie protokołu Nr IX/24 z sesji Rady 

Miasta z dnia 18 grudnia 2024 r.: 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Agata Blachucik, Grzegorz Draguła, Wiesław Fąfara, Marzanna Gądek-Radwanowska, 

Wojciech Jagiełło, Tomasz Kiel, Andrzej Kopacki, Elżbieta Kozakiewicz, Anna Kras, 

Katarzyna Kukolka-Bogocz, Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, Michał Nowak, Adam 

Oczoś, Ewa Odulińska, Marek Piasecki, Fabian Pszon, Ireneusz Wiśniewski, Marcin 

Wołyniec 

NIEOBECNI (4) 

Hanna Białas, Ewa Czubek, Jakub Gładysz, Jacek Król 

 

Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że protokół został przyjęty. 

 

3. Informacja Przewodniczącego Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle. 

 

 

Informację o bieżącej działalności Przewodniczącego Rady Miasta oraz korespondencji w 

okresie międzysesyjnym przedstawił Ireneusz Wiśniewski (pisemna informacja dołączona do 

niniejszego protokołu). 

 

4. Informacja Prezydenta Miasta Kędzierzyn-Koźle z działalności w okresie międzysesyjnym. 

 

 

Radni przed sesją otrzymali pocztą elektroniczną pisemną „informację o działaniach 
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Prezydenta Miasta w okresie międzysesyjnym w dniach od 18 grudnia do 29 stycznia 2025 r., 

podejmowanych w ramach inicjatywy uchwałodawczej, wydawania aktów kierownictwa 

wewnętrznego oraz aktów administracyjnych w zakresie postępowania podatkowego” (pismo 

Or.0057.1.2025 z 22 stycznia 2025 r. oraz z 29 stycznia 2025 r. będące uzupełnieniem 

informacji z 22 stycznia). 

Prezydent Miasta Sabina Nowosielska poinformowała o nowej linii MZK, która połączy PKP 

na ul. Piastowskiej z cmentarzem w Sławięcicach. Linia wejdzie prawdopodobnie od 1 marca 

i zostanie wprowadzona na razie na 6 miesięcy. Zwróciła również uwagę na akty wandalizmu 

w mieście.  

 

5. Przedstawienie przez Przewodniczącą Zarządu Związku Międzygminnego „Czysty Region” 

informacji o zasadach segregacji odpadów w świetle nowych uregulowań prawnych. 

 

Kierownik Wydziału Gospodarki Odpadami Związku Międzygminnego „Czysty Region” 

Dorota Stanek poinformowała, że od 1 stycznia br. zgodnie ze zmianą ustawy o utrzymaniu 

czystości i porządku w gminach została wprowadzona obowiązkowa selektywna zbiórka 

odzieży i tekstyliów co oznacza, że odzież nie będzie mogła być wyrzucana do pojemników na 

odpady zmieszane tak jak do tej pory. Należy ją dostarczać do MPSZOK na ul. Grunwaldzkiej. 

Od lutego planowane jest rotacyjne podstawienie pojemników na wszystkich osiedlach na kilka 

dni, harmonogram zostanie dostarczony mieszkańcom. Trwają również rozmowy, aby 

utworzyć drugi MPSZOK w Koźlu na ul. Głubczyckiej. Dodała, że takie odpady przekazywane 

są do spalenia co generuje duże koszty dla związku.   

Specjalista ds. Edukacji i Kontaktu z Mediami Związku Międzygminnego „Czysty Region” 

Anna Piróg-Nowak zwróciła uwagę, że jest tylko jedna firma w Polsce zajmująca się 

recyklingiem odzieży i związek nie ma możliwości oddawania do niej odzieży. Podkreśliła, że 

warto dać odzieży „drugie życie”, są zbiórki fundacji, kontenery PCK, portal „śmieciarka 

Kędzierzyn-Koźle” na którym można wystawiać odzież i nie tylko, jest ogólnopolska strona 

„oddania do ubrania” gdzie można nadać bezpłatną paczkę, są również zbiórki w szkołach.  

 

Prezydent Miasta poinformowała, że ustawodawca nie określił frakcji tekstylia. Drobną odzież, 

bieliznę trzeba pozbierać i poczekać na podstawienie pojemników.  

 

Ewa Czubek zwróciła się z pytaniem, kiedy ustawodawca wprowadził do ustawy zapis o 

wyodrębnieniu kolejnej frakcji. 

 

Dorota Stanek poinformowała, że nastąpiło to w 2019 roku. 

 

Ewa Czubek zapytała dlaczego tak późno jest mowa o tym jak ułatwić mieszkańcom tą zmianę, 

skoro wiadomo było już o tym kilka lat temu. 

 

Dorota Stanek wyjaśniła, że wydzielenie kolejnej frakcji w postaci podstawienia pojemników 

na odzież pod domy nie wchodzi w grę ze względu na koszty, a ustawodawca tego nie określił.  

 

Prezydent Miasta podkreśliła, że w ustawie nie ma frakcji „tekstylia”, nie ma przepisu, który 

wyznacza kolor worka do segregacji odzieży, gmina z własnej inicjatywy będzie rotacyjnie 
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zbierać drobną odzież  na osiedlach i spalać. Dodała, że nie można się było do tego przygotować 

przez ostatnie lata.  

 

Ewa Czubek stwierdziła, że rozumie, iż nie ma takiego przepisu, ale zastanawia się, czy to jest 

zabronione. Skoro gmina może podstawić na osiedlach pojemniki na kilka dni w miesiącu to 

dlaczego nie może postawić pojemników w altanach śmietnikowych.  

 

Prezydent Sabina Nowosielska wyraziła obawy, że altany śmietnikowe będą zasypane 

koszulkami i bielizną, jej zdaniem koncepcja związku postawienia rotacyjnego pojemników 

jest słuszna.  

 

Anna Piróg-Nowak zwróciła uwagę, że taki był zamysł, aby mieszkańcy zastanowili się czy 

daną rzecz wyrzucić czy dać jej drugie życie.  

 

Ewa Czubek podzieliła się opinią, że większość ludzi zastanawia się, czy wyrzucić ubrania, 

które są jeszcze dobre, ponieważ życie jest drogie. Zaznaczyła, że pojemniki PCK są 

przepełnione, jej zdaniem miasto zostanie zaśmiecone jeżeli nie zostaną postawione małe 

pojemniki w altanach śmietnikowych. Zwróciła uwagę na osoby starsze, które nie można 

zmuszać, aby musiały się przemieszczać do centrum osiedla w celu wyrzucenia pary skarpet 

czy rajstop. Ponadto zapytała jaka jest przeszkoda, aby związek międzygminny zbierał tekstylia 

i zagospodarowywał je w postaci np. czyściwa przemysłowego, za które firmy oferują 60 zł za 

10 kg.     

Anna Piróg-Nowak poinformowała, że na tą chwilę związek nie ma technologicznych 

możliwości, takie pytanie powinno być skierowane do prezesa spółki Grzegorza Mankiewicza.  

Ewa Czubek zwróciła uwagę, że MPSZOK na ul. Grunwaldzkiej nie może być otwarty tylko 

w soboty, powinien być otwarty przynajmniej 3-4 razy w tygodniu. Dodała, że na stronie www 

związku międzygminnego nie ma informacji o PSZOK-u na ul. Naftowej.  

Dorota Stanek poinformowała, że jest na stronie internetowej związku informacja o PSZOK, 

taka informacja jest również w harmonogramie wywozu odpadów, który dostają właściciele 

posesji.  

Anna Piróg-Nowak poinformowała, że na ul. Naftowej nie funkcjonuje PSZOK, tylko 

dodatkowy punkt przyjęcia odpadów. 

Prezydent Miasta dodała, że jest organizowany PSZOK na ul. Bema, są również organizowane 

zbiórki na elektrośmieci pod halą Śródmieście.  

Dorota Stanek przypomniała, że w planach jest PSZOK w Koźlu.  

Ewa Czubek zasugerowała, aby powstało więcej pojemników na drobne elektroodpady, 

najlepiej na każdym osiedlu, ponieważ zdarzają się przepełnione. Dodała, że niektóre stare 

zużyte ubrania lub kołdry wstyd wrzucać do kontenerów PCK, musi być możliwość dla 

mieszkańców do łatwego wyrzucenia takich odpadów.  

Prezydent Miasta stwierdziła, że zużyte ubrania i kołdry również są zbierane przez fundacje. 

Zaapelowała o kontakt telefoniczny z Czystym Regionem w przypadku przepełnienia 

pojemników na elektroodpady.  
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Dorota Stanek dodała, że elektrośmieci są również odbierane na telefon.  

Jacek Król zwrócił się z pytaniem co się zmieniło, że mieszkańcy bloków na osiedlach zaczęli 

dostawać pisma dotyczące kar za złą segregację, czego wcześniej nie było. 

Dorota Stanek wyjaśniła, że kary za brak prowadzenia selektywnej zbiórki są wpisane w 

ustawie, związek przez długi czas edukował mieszkańców i wysyłał pisemne upomnienia. 

Jeżeli niewłaściwa segregacja następuje ze złą częstotliwością zostaje nałożona decyzja. W 

przypadku bloków jest odpowiedzialność zbiorowa, tak przewidział ustawodawca. 

Anna Piróg-Nowak dodała, że za zeszły rok na ponad 400 upomnień zostało nałożonych ok. 30 

decyzji.  

Jacek Król zwrócił uwagę, że mieszkańcy bloków, którzy prawidłowo segregują a zostaje im 

nałożona kara dochodzą do wniosku, że nie ma sensu dalej segregować.  

Sabina Nowosielska podkreśliła, że od kilku lat są nakładane kary za niewłaściwą segregację, 

kar jest już coraz mniej.  

Ewa Czubek stwierdziła, że zaproponowała  zaproszenie przewodniczącej związku ze względu 

na to, że dawno żadna sprawa nie wzbudziła tyle dyskusji na forum internetowym jak 

informacja o oddawaniu ubrań. Dodała, że składa wniosek w sprawie zmian w zasadach 

odbierania zużytych tekstyliów i odzieży od mieszkańców Kędzierzyna-Koźla, sposobu 

dalszego ich zagospodarowania przez Związek Międzygminny „Czysty Region” oraz 

właściwego informowania mieszkańców o zasadach zbierania odpadów z terenu gminy, Radna 

odczytała treść wniosku i poprosiła o jego poparcie (wniosek dołączono do protokołu).  

Fabian Pszon zwrócił się z prośbą o złożenie wniosku podczas punktu „Wolne wnioski” z 

możliwością dostarczenia pisemnej wersji wniosku do wglądu.  

Przewodniczący obrad przeniósł procedowanie wniosku zgodnie z prośbą przedmówcy. 

Wojciech Jagiełło wyraził wątpliwości dotyczące sfinansowania tego zadania. Jego zdaniem 

jest to ciekawa propozycja, ale musi zostać skonsultowana i przeliczona. Zaproponował, aby 

zaznaczyć we wniosku prośbę o przedstawienie możliwości na podstawie tego wniosku, a nie 

wprowadzenie konkretnej zmiany.  

Prowadzący obrady stwierdził, że wniosek radnych nie jest obligatoryjny.  

Ewa Czubek zapytała radcę prawnego, czy słusznie rozumuje, że żaden wniosek nie jest 

nakazowy.  

Klaudiusz Widera odpowiedział twierdząco.  

Ewa Czubek stwierdziła, że nie jest jej rolą wyliczenie kosztów złożonej propozycji, gmina ma 

w związku swoich przedstawicieli. 

Wobec braku chętnych do dalszej dyskusji, Przewodniczący Rady Miasta przed przystąpieniem 

do kolejnego punktu porządku obrad ogłosił przerwę, która trwała od 15:20 do 15:30.  
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6. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia przystanków 

komunikacyjnych, których właścicielem albo zarządzającym jest Gmina Kędzierzyn-Koźle 

oraz warunków i zasad korzystania z tych przystanków. 

Adam Oczoś, Przewodniczący Komisji Infrastruktury, poinformował, że komisja jednogłośnie 

pozytywnie (5 głosami „za”) zaopiniowała ww. projekt uchwały. 

Wiesław Fąfara zwrócił się z pytaniem jakie zmiany były do tej pory w ww. uchwale.  

Kierownik Biura działalności Gospodarczej Joanna Makowiecka poinformowała, że były 

zmiany w uchwale w roku 2018 i 2022, na wykazie powinno być 97 przystanków, obecnie 

będzie 93. 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu, prowadzący obrady poddał projekt uchwały pod 

głosowanie: 

Wyniki głosowania 

ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (23) 

Hanna Białas, Agata Blachucik, Ewa Czubek, Grzegorz Draguła, Wiesław Fąfara, Marzanna 

Gądek-Radwanowska, Jakub Gładysz, Wojciech Jagiełło, Tomasz Kiel, Andrzej Kopacki, 

Elżbieta Kozakiewicz, Anna Kras, Jacek Król, Katarzyna Kukolka-Bogocz, Małgorzata 

Lipczyńska, Halina Mińczuk, Michał Nowak, Adam Oczoś, Ewa Odulińska, Marek Piasecki, 

Fabian Pszon, Ireneusz Wiśniewski, Marcin Wołyniec 

 

Prowadzący obrady poinformował, że uchwała została podjęta. 

 

UCHWAŁA NR X/88/25 

RADY MIASTA KĘDZIERZYN-KOŹLE 

z dnia 30 stycznia 2025 r. 

zmieniająca uchwałę w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych, których 

właścicielem albo zarządzającym jest Gmina Kędzierzyn-Koźle oraz warunków i zasad 

korzystania z tych przystanków 
(tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

 

 

7. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie zasad wynajmowania lokali wchodzących 

w skład mieszkaniowego zasobu Gminy Kędzierzyn-Koźle. 

 

 

Wiceprzewodnicząca Komisji Spraw Społecznych, Małgorzata Lipczyńska, poinformowała, że 

komisja jednogłośnie pozytywnie (6 głosów ,,za”) zaopiniowała ww. projekt uchwały. 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu, prowadzący obrady poddał projekt uchwały pod 

głosowanie: 
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Wyniki głosowania 

ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (23) 

Hanna Białas, Agata Blachucik, Ewa Czubek, Grzegorz Draguła, Wiesław Fąfara, Marzanna 

Gądek-Radwanowska, Jakub Gładysz, Wojciech Jagiełło, Tomasz Kiel, Andrzej Kopacki, 

Elżbieta Kozakiewicz, Anna Kras, Jacek Król, Katarzyna Kukolka-Bogocz, Małgorzata 

Lipczyńska, Halina Mińczuk, Michał Nowak, Adam Oczoś, Ewa Odulińska, Marek Piasecki, 

Fabian Pszon, Ireneusz Wiśniewski, Marcin Wołyniec 

 

Prowadzący obrady poinformował, że uchwała została podjęta. 

 

UCHWAŁA NR X/89/25 

RADY MIASTA KĘDZIERZYN-KOŹLE 

z dnia 30 stycznia 2025 r. 

zmieniająca uchwałę w sprawie zasad wynajmowania lokali wchodzących w skład 

mieszkaniowego zasobu Gminy Kędzierzyn-Koźle 
(tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

 

8. Podjęcie uchwały w sprawie uznania „Miejskiego Planu Adaptacji do zmian klimatu dla 

Gminy Kędzierzyn-Koźle do 2030 r.” wraz ze stanowiącą załącznik do niego „Prognozą 

oddziaływania na środowisko Miejskiego Planu Adaptacji do zmian klimatu dla Gminy 

Kędzierzyn-Koźle do 2030 r.” za miejski plan adaptacji w rozumieniu art. 3 pkt 9a ustawy z 

dnia 27 kwietnia 2001 r. - Prawo ochrony środowiska wraz z autopoprawką. 

 

Przewodniczący Komisji Infrastruktury, Adam Oczoś, poinformował, że komisja jednogłośnie 

pozytywnie (6 głosami „za”) zaopiniowała ww. projekt uchwały wraz z wnioskiem złożonym 

na posiedzeniu, którego konsekwencją jest złożona autopoprawka.  

Wobec braku chętnych do zabrania głosu, prowadzący obrady poddał projekt uchwały pod 

głosowanie: 

Wyniki głosowania 

ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (23) 

Hanna Białas, Agata Blachucik, Ewa Czubek, Grzegorz Draguła, Wiesław Fąfara, Marzanna 

Gądek-Radwanowska, Jakub Gładysz, Wojciech Jagiełło, Tomasz Kiel, Andrzej Kopacki, 

Elżbieta Kozakiewicz, Anna Kras, Jacek Król, Katarzyna Kukolka-Bogocz, Małgorzata 

Lipczyńska, Halina Mińczuk, Michał Nowak, Adam Oczoś, Ewa Odulińska, Marek Piasecki, 

Fabian Pszon, Ireneusz Wiśniewski, Marcin Wołyniec 

 

Prowadzący obrady poinformował, że uchwała została podjęta. 
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UCHWAŁA NR X/90/25 

RADY MIASTA KĘDZIERZYN-KOŹLE 

z dnia 30 stycznia 2025 r. 

w sprawie uznania „Miejskiego Planu Adaptacji do zmian klimatu dla Gminy 

Kędzierzyn-Koźle do 2030 r.” wraz ze stanowiącą załącznik do niego „Prognozą 

oddziaływania na środowisko Miejskiego Planu Adaptacji do zmian klimatu dla Gminy 

Kędzierzyn-Koźle do 2030 r.” za miejski plan adaptacji w rozumieniu art. 3 pkt 9a 

ustawy z dnia 27 kwietnia 2001 r. - Prawo ochrony środowiska  
(tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

 

9. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla części obszaru miasta Kędzierzyn-Koźle obejmującego tereny w rejonie 

ulic: Pokucie, Kłosowej, Kłodnickiej, Alei Jana Pawła II i Przyjaźni. 

 

Przewodniczący Komisji Infrastruktury, Adam Oczoś, poinformował, że komisja jednogłośnie 

pozytywnie (8 głosami „za”) zaopiniowała ww. projekt uchwały. 

 

Jacek Król zapytał, czego dotyczy ww. plan.  

 

Kierownik Referatu Planowania Przestrzennego w Wydziale Gospodarki Nieruchomościami 

Tomasz Jamielucha wyjaśnił, że w planie jest 5 fragmentów miasta związanych z wnioskami 

złożonymi przez mieszkańców lub podmiotów działających na terenie miasta. Pierwszy z 

wniosków to teren przy ul. Pokucie, polega na zmianie przeznaczenia obowiązującego planu 

na teren zabudowy mieszkaniowej wielorodzinnej. Drugi wniosek dotyczy rozszerzenia terenu 

kliniki medycznej przy ul. Kłosowej. Trzeci wniosek dotyczy ul. Kłodnickiej – przesunięcie na 

zachód projektowanej obwodnicy w celu odblokowania terenu pod zabudowę mieszkaniową 

jednorodzinną. Kolejny obszar dotyczy ul. Jana Pawła w sąsiedztwie Kanału Gliwickiego, był 

to wniosek inwestora, który realizuje inwestycję budowy dwóch bloków mieszkalnych. Ostatni 

teren dotyczy rozszerzenia pasu zabudowy usługowo-mieszkaniowej na ul. Przyjaźni.  

Wobec braku chętnych do zabrania głosu, prowadzący obrady poddał projekt uchwały pod 

głosowanie: 

Wyniki głosowania 

ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (22) 

Hanna Białas, Agata Blachucik, Ewa Czubek, Grzegorz Draguła, Marzanna Gądek-

Radwanowska, Jakub Gładysz, Wojciech Jagiełło, Tomasz Kiel, Andrzej Kopacki, Elżbieta 

Kozakiewicz, Anna Kras, Jacek Król, Katarzyna Kukolka-Bogocz, Małgorzata Lipczyńska, 

Halina Mińczuk, Michał Nowak, Adam Oczoś, Ewa Odulińska, Marek Piasecki, Fabian 

Pszon, Ireneusz Wiśniewski, Marcin Wołyniec 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Wiesław Fąfara 

Prowadzący obrady poinformował, że uchwała została podjęta. 
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UCHWAŁA NR X/91/25 

RADY MIASTA KĘDZIERZYN-KOŹLE 

z dnia 30 stycznia 2025 r. 

w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla części 

obszaru miasta Kędzierzyn-Koźle obejmującego tereny w rejonie ulic: Pokucie, 

Kłosowej, Kłodnickiej, Alei Jana Pawła II i Przyjaźni  
(tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

 

10. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż prawa własności nieruchomości 

gruntowej niezabudowanej, oznaczonej jako działka nr 534/10, położonej w Kędzierzynie-

Koźlu obręb ewidencyjny Kłodnica przy ul. Szantowej. 

 

 

Przewodniczący Komisji Infrastruktury, Adam Oczoś, poinformował, że komisja stosunkiem 

głosów: ,,za” - 4, „przeciw” - 0, „wstrzymujących się” - 3, pozytywnie zaopiniowała ww. 

projekt uchwały. 

Przewodniczący Komisji Finansowo-Gospodarczej, Wojciech Jagiełło poinformował, że 

komisja jednogłośnie pozytywnie (9 głosów „za”) zaopiniowała ww. projekt uchwały. 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu, prowadzący obrady poddał projekt uchwały pod 

głosowanie: 

Wyniki głosowania 

ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (23) 

Hanna Białas, Agata Blachucik, Ewa Czubek, Grzegorz Draguła, Wiesław Fąfara, Marzanna 

Gądek-Radwanowska, Jakub Gładysz, Wojciech Jagiełło, Tomasz Kiel, Andrzej Kopacki, 

Elżbieta Kozakiewicz, Anna Kras, Jacek Król, Katarzyna Kukolka-Bogocz, Małgorzata 

Lipczyńska, Halina Mińczuk, Michał Nowak, Adam Oczoś, Ewa Odulińska, Marek Piasecki, 

Fabian Pszon, Ireneusz Wiśniewski, Marcin Wołyniec 

 

Prowadzący obrady poinformował, że uchwała została podjęta. 

 

UCHWAŁA NR X/92/25 

RADY MIASTA KĘDZIERZYN-KOŹLE 

z dnia 30 stycznia 2025 r. 

w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż prawa własności nieruchomości gruntowej 

niezabudowanej, oznaczonej jako działka nr 534/10, położonej w Kędzierzynie-Koźlu 

obręb ewidencyjny Kłodnica przy ul. Szantowej  
(tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

 

 

11. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia opinii dotyczącej wniesienia przez Gminę 

Kędzierzyn-Koźle wkładu pieniężnego na podwyższenie kapitału zakładowego spółki pod 

firmą SIM Opolskie Południe Spółka z ograniczoną odpowiedzialnością w Prudniku i objęcia 

przez Gminę Kędzierzyn-Koźle udziałów w tej spółce w zamian za wniesiony wkład. 
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Przewodniczący Komisji Finansowo-Gospodarczej, Wojciech Jagiełło poinformował, że 

komisja stosunkiem głosów: ,,za” - 6, „przeciw” - 0, „wstrzymujących się” - 2, pozytywnie 

zaopiniowała ww. projekt uchwały. 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu, prowadzący obrady poddał projekt uchwały pod 

głosowanie: 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Hanna Białas, Agata Blachucik, Ewa Czubek, Marzanna Gądek-Radwanowska, Jakub 

Gładysz, Wojciech Jagiełło, Tomasz Kiel, Andrzej Kopacki, Elżbieta Kozakiewicz, Anna 

Kras, Katarzyna Kukolka-Bogocz, Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, Michał Nowak, 

Adam Oczoś, Ewa Odulińska, Fabian Pszon, Ireneusz Wiśniewski, Marcin Wołyniec 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 

Grzegorz Draguła, Wiesław Fąfara, Jacek Król, Marek Piasecki 

 

Prowadzący obrady poinformował, że uchwała została podjęta. 

 

UCHWAŁA NR X/93/25 

RADY MIASTA KĘDZIERZYN-KOŹLE 

z dnia 30 stycznia 2025 r. 

w sprawie wyrażenia opinii dotyczącej wniesienia przez Gminę Kędzierzyn-Koźle 

wkładu pieniężnego na podwyższenie kapitału zakładowego spółki pod firmą SIM 

Opolskie Południe Spółka z ograniczoną odpowiedzialnością w Prudniku i objęcia przez 

Gminę Kędzierzyn-Koźle udziałów w tej spółce w zamian za wniesiony wkład  

(tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

 

 

12. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Wspierania Rodziny na lata 

2025-2027 dla Gminy Kędzierzyn-Koźle. 

 

 

Wiceprzewodnicząca Komisji Spraw Społecznych, Małgorzata Lipczyńska, poinformowała, że 

komisja jednogłośnie pozytywnie (7 głosów ,,za”) zaopiniowała ww. projekt uchwały. 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu, prowadzący obrady poddał projekt uchwały pod 

głosowanie: 

Wyniki głosowania 

ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (23) 

Hanna Białas, Agata Blachucik, Ewa Czubek, Grzegorz Draguła, Wiesław Fąfara, Marzanna 

Gądek-Radwanowska, Jakub Gładysz, Wojciech Jagiełło, Tomasz Kiel, Andrzej Kopacki, 
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Elżbieta Kozakiewicz, Anna Kras, Jacek Król, Katarzyna Kukolka-Bogocz, Małgorzata 

Lipczyńska, Halina Mińczuk, Michał Nowak, Adam Oczoś, Ewa Odulińska, Marek Piasecki, 

Fabian Pszon, Ireneusz Wiśniewski, Marcin Wołyniec 

 

Prowadzący obrady poinformował, że uchwała została podjęta. 

UCHWAŁA NR X/94/25 

RADY MIASTA KĘDZIERZYN-KOŹLE 

z dnia 30 stycznia 2025 r. 

w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Wspierania Rodziny na lata 2025-2027 dla 

Gminy Kędzierzyn-Koźle  

(tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

 

13. Podjęcie uchwały w sprawie uchylenia uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu 

długoterminowego. 

 

Wobec braku chętnych do dyskusji, prowadzący obrady poddał projekt uchwały pod 

głosowanie: 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (23) 

Hanna Białas, Agata Blachucik, Ewa Czubek, Grzegorz Draguła, Wiesław Fąfara, Marzanna 

Gądek-Radwanowska, Jakub Gładysz, Wojciech Jagiełło, Tomasz Kiel, Andrzej Kopacki, 

Elżbieta Kozakiewicz, Anna Kras, Jacek Król, Katarzyna Kukolka-Bogocz, Małgorzata 

Lipczyńska, Halina Mińczuk, Michał Nowak, Adam Oczoś, Ewa Odulińska, Marek Piasecki, 

Fabian Pszon, Ireneusz Wiśniewski, Marcin Wołyniec 

 

Prowadzący obrady poinformował, że uchwała została podjęta. 

 

UCHWAŁA NR X/95/25 

RADY MIASTA KĘDZIERZYN-KOŹLE 

z dnia 30 stycznia 2025 r. 

w sprawie uchylenia uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego  

(tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

 

14. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na rok 2025 wraz z autopoprawkami. 

 

Przewodniczący Komisji Finansowo-Gospodarczej, Wojciech Jagiełło, poinformował, ze 

komisja stosunkiem głosów: ,,za” - 6, „przeciw” - 2, „wstrzymujących się” - 1, pozytywnie 

zaopiniowała ww. projekt uchwały wraz z autopoprawką. 

Wobec braku chętnych do dyskusji, prowadzący obrady poddał projekt uchwały pod 

głosowanie: 
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Wyniki głosowania 

ZA: 16, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 6, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Hanna Białas, Ewa Czubek, Grzegorz Draguła, Marzanna Gądek-Radwanowska, Wojciech 

Jagiełło, Tomasz Kiel, Andrzej Kopacki, Elżbieta Kozakiewicz, Anna Kras, Małgorzata 

Lipczyńska, Halina Mińczuk, Michał Nowak, Adam Oczoś, Ewa Odulińska, Ireneusz 

Wiśniewski, Marcin Wołyniec 

PRZECIW (1) 

Wiesław Fąfara 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (6) 

Agata Blachucik, Jakub Gładysz, Jacek Król, Katarzyna Kukolka-Bogocz, Marek Piasecki, 

Fabian Pszon 

Prowadzący obrady poinformował, że uchwała została podjęta. 

 

UCHWAŁA NR X/96/25 

RADY MIASTA KĘDZIERZYN-KOŹLE 

z dnia 30 stycznia 2025 r. 

w sprawie zmian w budżecie miasta na rok 2025  
(tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

 

 

15. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy 

finansowej na lata 2025-2040. 

 

 

Przewodniczący Komisji Finansowo-Gospodarczej, Wojciech Jagiełło, poinformował, ze 

komisja stosunkiem głosów: ,,za” - 6, „przeciw” - 2, „wstrzymujących się” - 1, pozytywnie 

zaopiniowała ww. projekt uchwały. 

 

Wobec braku chętnych do dyskusji, prowadzący obrady poddał projekt uchwały pod 

głosowanie: 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 16, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 6, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Hanna Białas, Ewa Czubek, Grzegorz Draguła, Marzanna Gądek-Radwanowska, Wojciech 

Jagiełło, Tomasz Kiel, Andrzej Kopacki, Elżbieta Kozakiewicz, Anna Kras, Małgorzata 

Lipczyńska, Halina Mińczuk, Michał Nowak, Adam Oczoś, Ewa Odulińska, Ireneusz 

Wiśniewski, Marcin Wołyniec 

PRZECIW (1) 

Wiesław Fąfara 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (6) 

Agata Blachucik, Jakub Gładysz, Jacek Król, Katarzyna Kukolka-Bogocz, Marek Piasecki, 

Fabian Pszon 
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Prowadzący obrady poinformował, że uchwała została podjęta. 

 

UCHWAŁA NR X/97/25 

RADY MIASTA KĘDZIERZYN-KOŹLE 

z dnia 30 stycznia 2025 r. 

w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej na lata 2025-2040  

(tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

 

16. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia planu pracy Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle na rok 

2025. 

Prezydent Miasta poinformowała, że od tego roku weszła długo oczekiwana ustawa o ochronie 

ludności i obronie cywilnej, która narzuca bardzo dużo odpowiedzialności na włodarzy miasta. 

Zaproponowała dodanie punktu do planu pracy Rady Miasta dotyczącego przygotowania 

gminy do tej ustawy na sierpień/wrzesień. 

Ewa Czubek zaproponowała wprowadzenie cyklicznego punktu „Informacja Nadleśniczego 

Nadleśnictwa Kędzierzyn i Nadleśniczego Nadleśnictwa Strzelce Opolskie o planowanych 

zrębach lasów wokół Kędzierzyna-Koźla”. 

Przewodniczący obrad stwierdził, że można ten punkt wprowadzić w maju, w którym 

omawiana jest ocena jakości powietrza, a te punkty się w pewien sposób łączą. Zwrócił się z 

pytaniem, czy sprawozdania z realizacji gminnych programów muszą być omawiane na sesji. 

Prezydent Miasta zwróciła uwagę, że wszystkie sprawozdania są zawarte w raporcie o stanie 

gminy. 

Mecenas Widera potwierdził, że wystarczy iż radni dostaną te materiały np. w formie mailowej 

to można uznać, że jest to przedłożenie radnym sprawozdania. 

Prowadzący obrady stwierdził, że punkt Analiza sprawozdań z realizacji gminnych programów 

w roku 2025 r. zostanie usunięty z planu pracy Rady Miasta.  

Ewa Czubek zaproponowała wprowadzenie punktu do planu pracy rady „Stan zabytków w 

mieście”.  

Jacek Król podzielił się opinią, że wystarczy omawianie takiego tematu na Komisji Edukacji, 

Kultury i Sportu.  

Małgorzata Lipczyńska zaaprobowała pomysł wprowadzenia tego tematu i zaproponowała 

listopad przy rewitalizacji miasta.  

Fabian Pszon stwierdził, że nie czuje potrzeby omawiania stanu zabytków, natomiast jego 

zdaniem radni powinni akceptować pomysły i propozycje radnych co do planu.  

Przewodniczący Rady Miasta zaproponował podjęcie decyzji dotyczącej wprowadzenia punktu 

do planu pracy "Stan zabytków w mieście" na listopad w postaci głosowania: 
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Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 4, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Hanna Białas, Agata Blachucik, Ewa Czubek, Grzegorz Draguła, Marzanna Gądek-

Radwanowska, Jakub Gładysz, Andrzej Kopacki, Elżbieta Kozakiewicz, Anna Kras, 

Katarzyna Kukolka-Bogocz, Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, Michał Nowak, Adam 

Oczoś, Marek Piasecki, Fabian Pszon, Marcin Wołyniec 

PRZECIW (4) 

Wiesław Fąfara, Wojciech Jagiełło, Jacek Król, Ireneusz Wiśniewski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Tomasz Kiel, Ewa Odulińska 

 

Następnie głosowano w sprawie przyjęcia planu pracy na rok 2025 wraz ze zmianami:  

- wprowadzenie punktu „Przygotowanie gminy do wdrożenia ustawy o ochronie ludności i 

obronie cywilnej” na wrzesień, 

- przeniesienie punktu „Informacja z działalności miejskich spółek” z września na sierpień,  

- wprowadzenie punktu „Informacja Nadleśniczego Nadleśnictwa Kędzierzyn i 

Nadleśniczego Nadleśnictwa Strzelce Opolskie o planowanych zrębach lasów wokół 

Kędzierzyna-Koźla” na maj,  

- usunięcie z maja punktu „Analiza sprawozdań z realizacji gminnych programów w roku 

2024 r.”, 

- wprowadzenie punktu "Stan zabytków w mieście" na listopad;  

Wyniki głosowania 

ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (23) 

Hanna Białas, Agata Blachucik, Ewa Czubek, Grzegorz Draguła, Wiesław Fąfara, Marzanna 

Gądek-Radwanowska, Jakub Gładysz, Wojciech Jagiełło, Tomasz Kiel, Andrzej Kopacki, 

Elżbieta Kozakiewicz, Anna Kras, Jacek Król, Katarzyna Kukolka-Bogocz, Małgorzata 

Lipczyńska, Halina Mińczuk, Michał Nowak, Adam Oczoś, Ewa Odulińska, Marek Piasecki, 

Fabian Pszon, Ireneusz Wiśniewski, Marcin Wołyniec 

 

Prowadzący obrady poinformował, że uchwała wraz ze zmianami została podjęta. 

 

UCHWAŁA NR X/98/25 

RADY MIASTA KĘDZIERZYN-KOŹLE 

z dnia 30 stycznia 2025 r. 

w sprawie przyjęcia planu pracy Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle na rok 2025 
 (tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

 

17. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Miasta 

Kędzierzyn-Koźle na rok 2025. 
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Ewa Czubek zapytała, dlaczego w planie pracy Komisji Rewizyjnej widnieje tak dużo 

kontynuacji kontroli. 

Jacek Król poinformował, ze komisje, które zajmują się poszczególnymi tematami intensywnie 

pracują, tematów jest dużo stąd też pewna zwłoka.  

Katarzyna Kukolka-Bogocz poinformowała, że te kontynuacje dotyczą w większości kontroli 

spółek gminnych, jako kierownik zespołu kontrolującego MZBK zaznaczyła, że tych 

dokumentów do sprawdzenia jest bardzo dużo.  

Fabian Pszon poinformował, że kontrola biblioteki została przedłużona na prośbę radnego, 

tylko jedną rzecz potrzebuje sprawdzić i dopisać do protokołu. Co do kontroli MZEC odsyła 

do pierwszego posiedzenia komisji, na którym radny zapowiedział, że ta kontrola będzie trwała 

do końca 2025 roku, a nie było możliwości wpisania jej do planu pracy na więcej niż rok.  

Ewa Czubek podzieliła się opinią, że skoro tak wiele kontroli zostało przedłużonych to być 

może było ich za dużo zaplanowanych.  

Fabian Pszon stwierdził, że przyjmuje tą uwagę i dodał, że komisja pracuje w nowym składzie. 

Hania Białas zastanawia się nad kontynuacja kontroli z realizacji zadań w ramach projektu pt. 

„Dugnad w Kędzierzynie-Koźlu”, niektóre zadania były realizowane w 2022 r., a cały czas 

trwają kontrole koordynatorów zewnętrznych, ten program jest bardzo szczegółowo 

kontrolowany ze względu na środki zewnętrzne, zastanawia się, czy dalsza kontrola Komisji 

Rewizyjnej jest potrzebna.   

Jacek Król zwrócił uwagę, że kontrola projektu Dugnad została wprowadzona do planu pracy, 

program jest obszerny i materiałów bardzo dużo stąd przesunięcie na przyszły rok. 

Katarzyna Kukolka-Bogocz poinformowała, że co do tej kontroli, komisja czeka na 

zakończenie inwestycji modernizacji PSP nr 6.  

Wobec braku chętnych do zabrania głosu, prowadzący obrady poddał projekt uchwały pod 

głosowanie: 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Hanna Białas, Agata Blachucik, Ewa Czubek, Grzegorz Draguła, Wiesław Fąfara, Marzanna 

Gądek-Radwanowska, Jakub Gładysz, Wojciech Jagiełło, Tomasz Kiel, Andrzej Kopacki, 

Elżbieta Kozakiewicz, Anna Kras, Jacek Król, Katarzyna Kukolka-Bogocz, Małgorzata 

Lipczyńska, Michał Nowak, Marek Piasecki, Fabian Pszon, Ireneusz Wiśniewski 

PRZECIW (2) 

Ewa Odulińska, Marcin Wołyniec 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Halina Mińczuk, Adam Oczoś 
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Prowadzący obrady poinformował, że uchwała została podjęta. 

 

 

UCHWAŁA NR X/99/25 

RADY MIASTA KĘDZIERZYN-KOŹLE 

z dnia 30 stycznia 2025 r. 

w sprawie przyjęcia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle  

na rok 2025 
 (tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

 

18. Sprawozdanie za rok 2024 z działalności Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miasta 

Kędzierzyn-Koźle. 

 

Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, Michał Nowak poinformował, że komisja 

nie uchwala planu pracy tylko przedkłada sprawozdanie, które zostało przyjęte jednogłośnie. 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu, przewodniczący Ireneusz Wiśniewski przeszedł do 

kolejnego punktu porządku obrad.  

 

19. Sprawozdanie z działalności Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle w roku 

2024. 

 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu, przewodniczący Ireneusz Wiśniewski przeszedł do 

kolejnego punktu porządku obrad.  

 

20. Wskazanie kandydata na członka Rady Muzeum Ziemi Kozielskiej. 

 

Prezydent Miasta wyjaśniła, że skończyła się kadencja Rady Muzeum Ziemi Kozielskiej i 

zgodnie z ustawą Rada Miasta wyznacza jedną osobę do pięcioosobowego składu. 

Adam Oczoś zgłosił kandydaturę Andrzeja Kopackiego na członka Rady Muzeum. Radny 

wyraził zgodę na kandydowanie.  

Głosowano wniosek w sprawie zamknięcia listy kandydatur: 

Wyniki głosowania 

ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (22) 

Hanna Białas, Agata Blachucik, Ewa Czubek, Grzegorz Draguła, Wiesław Fąfara, Marzanna 

Gądek-Radwanowska, Jakub Gładysz, Wojciech Jagiełło, Tomasz Kiel, Elżbieta 

Kozakiewicz, Anna Kras, Jacek Król, Katarzyna Kukolka-Bogocz, Małgorzata Lipczyńska, 

Halina Mińczuk, Michał Nowak, Adam Oczoś, Ewa Odulińska, Marek Piasecki, Fabian 

Pszon, Ireneusz Wiśniewski, Marcin Wołyniec 
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BRAK GŁOSU (1) 

Andrzej Kopacki 

 

Następne głosowanie dotyczyło wyboru kandydata na członka Rady Muzeum Ziemi 

Kozielskiej – radny Andrzej Kopacki.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Hanna Białas, Agata Blachucik, Ewa Czubek, Grzegorz Draguła, Wiesław Fąfara, Marzanna 

Gądek-Radwanowska, Jakub Gładysz, Wojciech Jagiełło, Tomasz Kiel, Elżbieta 

Kozakiewicz, Anna Kras, Jacek Król, Katarzyna Kukolka-Bogocz, Małgorzata Lipczyńska, 

Halina Mińczuk, Michał Nowak, Adam Oczoś, Ewa Odulińska, Fabian Pszon, Ireneusz 

Wiśniewski, Marcin Wołyniec 

BRAK GŁOSU (2) 

Andrzej Kopacki, Marek Piasecki 

 

21. Interpelacje, zapytania i oświadczenia radnych. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania 

radnych. 

 

Marek Piasecki poinformował, że w dniu wczorajszym odbył się odbiór parku kieszonkowego 

na osiedlu Pogorzelec, niestety nikt z zarządu osiedla nie dostał o tym informacji, zwrócił się z 

prośbą, aby przewodniczący osiedla był informowany o takich przedsięwzięciach na osiedlu.  

Prezydent Miasta zapewniła, że każda rada osiedla dostaje informację mailową co najmniej na 

7 dni przed odbiorem.   

Michał Nowak poruszył temat wpisywania obiektów do gminnej ewidencji zabytków, pokazał 

zdjęcie lotnicze kozielskiej starówki z 1975 r., na którym nie ma budynku wpisanego do 

ewidencji zabytków jako wybudowany na początku XX w. Zwrócił się z pytaniem, czy gmina 

nie powinna się spotkać z konserwatorem zabytków, ponieważ jego zdaniem jest wiele 

budynków wpisanych do rejestru zabytków, które nie powinny się tam znaleźć, a nie ma takich, 

które powinny. Podzielił się opinią, że Gminny Program Opieki nad Zabytkami powinien być 

przyjmowany przez radę w pierwszym kwartale. Ponadto zwrócił uwagę na stojący od wielu 

tygodni wrak samochodu przy ul. Bończyka w miejscu niedozwolonym. Zaapelował również 

o zajęcie się tematem niewłaściwego parkowania w okolicach rynku.  

Prezydent Miasta podkreśliła, że procedura usunięcia wraku jest bardzo skomplikowana i 

kosztowna, najpierw trzeba znaleźć właściciela. Co do budynków wpisanych do rejestru 

zabytków jest to rola konserwatora a nie gminy.  

Michał Nowak zaznaczył, że gmina ma ograniczony budżet na zabytki i powinna go 

przeznaczać na coś co jest realnie zabytkiem.  
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Prezydent Miasta stwierdziła, że nie ma pewności, czy te zdjęcia z lotu ptaka są wiarygodne, 

nie będzie tego sprawdzać. Jeżeli chodzi o rynek kierowcy są karani mandatami za parkowanie 

w niedozwolonym miejscu, podkreśliła, że jest tam monitoring.  

Marek Piasecki zapytał, czy zostało coś ustalone w związku z zaśmiecaniem terenu przy ul. 

Kozielskiej 81. Właściciele sklepu DEALZ uporządkowali teren koło sklepu, ale cała reszta 

placu jest nieogrodzona i nadal zaśmiecana. 

Sabina Nowosielska podkreśliła, że takie tereny w centrum miasta nie powinny być prywatne, 

nie rozumie dlaczego zostały sprzedane, gmina próbuje to uporządkować. Dotychczas była 

informacja, że na tym terenie składowane są materiały budowlane do wybudowania sklepu. Nie 

wie na jakim etapie jest procedura, radny dostanie odpowiedź pisemną.  

Wobec braku chętnych do zabrania głosu, Przewodniczący Rady Miasta przeszedł do kolejnego 

punktu porządku obrad.  

 

22. Wolne wnioski. 

 

Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że wraca do procedowania wniosku Ewy Czubek. 

Fabian Pszon poinformował, że zapoznał się z wnioskiem i uważa go za zasadny, jednak 

chciałby wnieść uwagę co do godzin otwarcia PSZOK, aby w niektóre dni był otwarty w 

godzinach dopołudniowych, a w inne w godzinach popołudniowych. Zwrócił się z pytaniem do 

wnioskodawczyni, w jakim celu mają być dwa pojemniki na odzież. 

Ewa Czubek stwierdziła, że jej intencją było, aby część tych tekstyliów w lepszym stanie można 

było zagospodarować, a drugą część zużytą przeznaczyć np. na czyściwo. Zależy jak związek 

by do tego podszedł. Dodała, że nie sugerowała godzin we wniosku, ale zgadza się z uwagą 

przedmówcy.  

Przewodniczący Rady Miasta poddał pod głosowanie wniosek radnej Ewy Czubek w sprawie 

zmian w zasadach odbierania tekstyliów przez mieszkańców Kędzierzyna-Koźla: 

Wyniki głosowania 

ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (22) 

Hanna Białas, Agata Blachucik, Ewa Czubek, Grzegorz Draguła, Wiesław Fąfara, Marzanna 

Gądek-Radwanowska, Jakub Gładysz, Tomasz Kiel, Andrzej Kopacki, Elżbieta Kozakiewicz, 

Anna Kras, Jacek Król, Katarzyna Kukolka-Bogocz, Małgorzata Lipczyńska, Halina 

Mińczuk, Michał Nowak, Adam Oczoś, Ewa Odulińska, Marek Piasecki, Fabian Pszon, 

Ireneusz Wiśniewski, Marcin Wołyniec 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Wojciech Jagiełło 

Prowadzący obrady stwierdził, że wniosek został przyjęty. 
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Marek Piasecki poinformował o złożeniu wniosku w sprawie uruchomienia w Kędzierzynie-

Koźlu terenowego biura paszportowego.  

Sekretarz Miasta Zbigniew Romanowicz poinformował, że działania, o które wnioskuje 

przedmówca zostały podjęte, miesiąc temu pani prezydent złożyła taki wniosek do Wojewody 

Opolskiej.  

Adam Oczoś podzielił się opinią, że popiera taki wniosek. Ponadto poinformował o złożonym 

przez radnego Piaseckiego wniosku na posiedzeniu Komisji Infrastruktury, aby Starostwo 

Powiatowe prowadziło konsultacje społeczne w zakresie planowanych inwestycji.  

Przewodniczący Rady Miasta poinformował o terminie następnej sesji, która odbędzie się 27 

lutego o godz. 14:00.  

 

Andrzej Kopacki poinformował o terminie posiedzenia Komisji Edukacji, Kultury i Sportu, 

która odbędzie się 25 lutego o godz. 16:30 

 

 

23. Zakończenie obrad. 

 

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, Przewodniczący Rady Miasta Ireneusz 

Wiśniewski, zamknął X sesję Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle. 

 

 

Przewodniczący obrad  

         Ireneusz Wiśniewski  

 

Sesja zakończyła się o godzinie 17:33 

   

Protokołowała: Xymena Wąsowicz 


